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Източник: МОСВ 
 

Заглавие: Екипът на РИОСВ – София се включи в кампанията на МОСВ ,,Да 

сложим точка на замърсяването” 

 

Линк: https://www.moew.government.bg/bg/ekiput-na-riosv-sofiya-se-vklyuchi-v-

kampaniyata-na-mosv-da-slojim-tochka-na-zamursyavaneto/ 

 

 
 

Текст: В рамките на кампанията на МОСВ, която се провежда под мотото: „Да 

сложим точка на замърсяването“, експерти на РИОСВ – София почистиха  

замърсени терени около Посетителския център „Витоша“, хижа „Алеко“ и 

подходите към резерват „Бистришко бранище“. 

 

Целта на кампанията е да се повиши общественото съзнание  в сферата на 

опазването на околната среда, като се даде личен пример и се демонстрира 

ангажираност от хората, отговорни за прилагане на екологичното 

законодателство. 

 

https://www.moew.government.bg/bg/ekiput-na-riosv-sofiya-se-vklyuchi-v-kampaniyata-na-mosv-da-slojim-tochka-na-zamursyavaneto/
https://www.moew.government.bg/bg/ekiput-na-riosv-sofiya-se-vklyuchi-v-kampaniyata-na-mosv-da-slojim-tochka-na-zamursyavaneto/


В инициативата за почистване на замърсени терени бяха събрани предимно 

битови отпадъци  като хартиени и найлонови торбички, пластмасови и стъклени 

бутилки, чаши и сламки за еднократна употреба, кенчета и др. 

 

РИОСВ – София отправя апел към всички граждани  да изхвърлят отпадъците си 

само на определените за това места, а при установяване на замърсявания с 

отпадъци да подават сигнали до  съответните общински администрации по 

местонахождение на замърсяването. 

 

Източник: Мениджър 
 

Заглавие: ООН ще преговаря за глобално споразумение за пластмасовите 

отпадъци 

 

Линк: https://manager.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/oon-ste-pregovara-za-

globalno-sporazumenie-za-plastmasovite-otpadaci 

 

 
 

Текст:  ООН открива днес в Париж петдневна сесия от преговори за сключване 

на обвързващо глобално споразумение за съществено ограничаване до 2040 г. 

на замърсяването на околната среда с пластмасови отпадъци, предаде ДПА, 

цитирана от БТА. 

 

Международната организация си е поставила за цел до 2024 г. да изготви 

конвенция с правила и мерки, обхващащи целия  цикъл на производство, 

употреба и накрая изхвърляне на пластмасите. Въпреки това екоорганизации, 

свързаните с пластмасите промишлени отрасли и страните производителки на 

петрол ще гонят съвсем различни цели на събитието. 

 

Докато природозащитниците настояват да се сложи край на епохата на 

пластмасите, химическата промишленост настоява за повече рециклиране и за 

съсредоточаване върху техническите иновации. 

 

Срещата от 29 май до 2 юни в централата на ЮНЕСКО в Париж е вторият от петте 

кръга междуправителствени преговори за постигане на консенсус по въпроса. 

Освен страните от ООН в събитието ще участват също неправителствени 

организации, учени и профсъюзи. 

 

Източник: Plovdivnow.bg 
 

Заглавие: Кметът черпи опит в Япония за сметосъбиране и рециклиране на 

отпадъците 

 

Линк: https://plovdivnow.bg/plovdiv/kmetat-cherpi-opit-yaponiia-smetosabirane-i-

retsiklirane-89519 

 

https://manager.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/oon-ste-pregovara-za-globalno-sporazumenie-za-plastmasovite-otpadaci
https://manager.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/oon-ste-pregovara-za-globalno-sporazumenie-za-plastmasovite-otpadaci


 
 

Текст:   Продължава посещението в Япония на кмета Здравко Димитров.  Той се 

е срещнал с поланика на България в страната и са обсъдили отношенията 

между двете страни. 

  

Ето и какво още написа за посещението си Зико във фейсбук: 

  

В рамките на официалното ми посещение в Япония се срещнах с Нейно 

Превъзходителство посланика на Република България в Япония Мариета 

Арабаджиева. 

  

Обсъдихме начини за подобряване на партньорските взаимоотношения. 

Голямото разстояние между България и Япония не е пречка за задълбочаване на 

инвестиционните и бизнес възможностите. Обмислихме различни начини за 

развитие на двустранните търговски взаимоотношения, както и перспективи за 

привличане на японски туристи в Пловдив. 

  

Коментирахме и опита на Япония по сметосъбирането и рециклирането на 

отпадъците. Японците имат едни от най-евтините и ефективни решения по този 

въпрос и Нейно Превъзходителство ни увери, че ще ни съдейства за търсене на 

умни решения в областта на опазване на околната среда. 

 

Източник: Plovdiv24.bg 
 

Заглавие: Пловдивчанин открадна 14 кг мед и 25 кг месинг от пункт за изкупуване 

на черни и цветни метали 

 

Линк: https://www.plovdiv24.bg/novini/plovdiv/Plovdivchanin-otkradna-14-kg-med-i-

25-kg-mesing-ot-punkt-za-izkupuvane-na-cherni-i-cvetni-metali-1691400 
 

 
 

Текст: Криминалисти на Шесто РУ установиха и задържаха двама извършители 

на посегателства на територията на пловдивския район "Източен“. В дирите на 

единия от мъжете, на 35 години, разследващите влезли при работа по "горещи 

следи“ в сряда, след като жител на квартал "Столипиново“ се оплакал, че през 

нощта от къщата му са задигнати пари, златни накити и мобилен телефон. 

 

В резултат на активни полицейски действия е арестуван и 21-годишен, за когото 

са събрани доказателства, че е автор на две поредни кражби. В единия от 

случаите младежът изнесъл противозаконно 14 килограма мед и 25 килограма 

месинг от пункт за изкупуване на черни и цветни метали, а в другия - отнел три 

тротинетки и три детски велосипеди от входа на жилищен блок. 

 

https://www.plovdiv24.bg/novini/plovdiv/Plovdivchanin-otkradna-14-kg-med-i-25-kg-mesing-ot-punkt-za-izkupuvane-na-cherni-i-cvetni-metali-1691400
https://www.plovdiv24.bg/novini/plovdiv/Plovdivchanin-otkradna-14-kg-med-i-25-kg-mesing-ot-punkt-za-izkupuvane-na-cherni-i-cvetni-metali-1691400


И двамата са с криминалистични регистрации и осъждани. Откраднатите от тях 

вещи са намерени и иззети, а работата по документиране на досъдебните 

производства продължава. 

 


